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Protokół Nr LXXXVII/2024 

z LXXXVII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu, która odbyła się 

w dniu 29 lutego 2024 roku 

w Urzędzie Miejskim w Łowiczu. 

 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 9:00, zakończyła się 13:25. 

 

Ustawowa liczba Radnych - 21 

Obecnych na Sesji               - 21 

  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad LXXXVII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

2. Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z LXXXVI Sesji Rady Miejskiej. 

4. Informacja o działalności Zakładu Utrzymania Miasta spółka z o. o. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany statutu Zakładu Ekonomiczno-

Administracyjnego w Łowiczu. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat z tymi samymi stronami, 

których przedmiotem są nieruchomości znajdujące się w zasobach Gminy Miasta Łowicza. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej odcinka 

ul. Czajki na terenie Gminy Miasto Łowicz. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Łowicza 

na rok 2024. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXXIV/295/2021 Rady 

Miejskiej w Łowiczu z dnia 29 kwietnia 2021 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla 

Miasta Łowicza na lata 2021-2025. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, w tym za usługi sąsiedzkie oraz 

specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych 

dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat jak również trybu ich pobierania. 

11. Sprawozdania z działalności stałych Komisji Rady Miejskiej w Łowiczu.  

12. Interpelacje i zapytania. 

13. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

14. Sprawy różne. 

15. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej. 

16. Zakończenie obrad LXXXVII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

Ad. 1  

Otwarcia obrad LXXXVII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu dokonał Przewodniczący Rady 

Miejskiej Jacek Wiśniewski.  
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Powitał Burmistrza Miasta Pana Krzysztofa Jana Kalińskiego, Zastępcę Burmistrza Pana 

Bogusława Bończaka, Panią Agnieszkę Sznicer Sekretarz Miasta, Pana Arkadiusza Podsędka 

Skarbnika Miasta, Naczelników Wydziałów, Dyrektorów jednostek organizacyjnych miasta, 

pracowników Urzędu Miejskiego, przedstawicieli mediów, przedstawicieli stowarzyszeń 

i organizacji pozarządowych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że na Sesji Rady Miejskiej 

obecnych jest 19 Radnych, wobec czego obrady sesji będą prawomocne. 

 

Ad. 2. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że proponowany porządek 

obrad LXXXVII Sesji wraz z projektami uchwał został przesłany wszystkim zaproszonym. 

 

Radny Michał Zieliński złożył ustny wniosek o wprowadzenia do porządku obrad Stanowiska 

Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia 29.02.2024 r. w sprawie zbliżających się wyborów 

samorządowych. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radny Jakub Wolski, Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek 

Wiśniewski, Radny Michał Zieliński, Radna Zofia Wielemborek, Radny Dariusz Dzik, Radny 

Robert Wójcik, Radny Lech Aniszewski, Radny Krzysztof Olko, Radny Henryk Zasępa, Radny 

Krzysztof Janicki, Radny Paweł Pięta. 

 

Radny Krzysztof Janicki zgłosił wniosek o przerwę. 

Wniosek Radnego Krzysztofa Janickiego został przyjęty przez aklamację. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski ogłosił przerwę.  

Przerwa trwała od godziny 9:33 do godziny 9:57. 

 

Po przerwie  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie wprowadzenia do porządku obrad zgłoszonego przez Radnego 

Michała Zielińskiego stanowiska Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia 29.02.2024 r. w sprawie 

zbliżających się wyborów samorządowych. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „przeciw”. 

2. Radny Marek Boroski „wstrzymał się” od głosu. 

3. Radny Grzegorz Durka „wstrzymał się” od głosu. 

4. Radny Dariusz Dzik „wstrzymał się” od głosu. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk „wstrzymał się” od głosu. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 
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9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta „wstrzymał się” od głosu. 

11. Radny Leszek Plichta „wstrzymał się” od głosu. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

14. Radny Michał Trzoska „wstrzymał się” od głosu. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „przeciw”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „przeciw”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „przeciw”. 

19. Radny Henryk Zasępa „wstrzymał się” od głosu. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „przeciw”. 

 

7 „za”, 5 „przeciw”, 8 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że stanowisko nie zostało wprowadzone 

do porządku obrad. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, 

że porządek obrad został przyjęty bez zmian.  

 

Ad. 3  

Protokół z LXXXVI Sesji został wyłożony w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad.  

Radni innych propozycji oraz uwag nie zgłosili. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że skoro uwag nie zgłoszono, protokół został 

przyjęty bez zmian. 

 

Ad. 4 

Informacja o działalności Zakładu Utrzymania Miasta spółka z o. o. – przedstawił Pan 

Grzegorz Gawroński Prezes Zarządu Zakładu Utrzymania Miasta w Łowiczu. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radna Zofia Kroc, Radny Robert Wójcik, Pan Grzegorz Gawroński 

Prezes Zarządu Zakładu Utrzymania Miasta w Łowiczu, Radna Zofia Wielemborek, 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Marek Boroski, Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek 

Wiśniewski, Radny Lech Aniszewski.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska przyjęła Informację 

o działalności Zakładu Utrzymania Miasta spółka z o. o. 
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Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie zmiany statutu Zakładu Ekonomiczno-Administracyjnego 

w Łowiczu – przedstawiła Pani Małgorzata Nowak Dyrektor Zakładu Ekonomiczno-

Administracyjnego. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radny Michał Trzoska, Radny Robert Wójcik, Pani Małgorzata 

Nowak Dyrektor Zakładu Ekonomiczno-Administracyjnego, Radna Zofia Wielemborek. 

 

Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Społecznej Paweł Pięta 

(opinia pozytywna).  

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany statutu Zakładu 

Ekonomiczno-Administracyjnego w Łowiczu. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

  20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

UCHWAŁĘ LXXXVII/608/2024 
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Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat z tymi samymi stronami, których 

przedmiotem są nieruchomości znajdujące się w zasobach Gminy Miasta Łowicza – 

przedstawił Pan Paweł Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni nie zgłosili pytań, uwag. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny 

Michał Terenowicz. (opinia pozytywna). 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat z tymi samymi 

stronami, których przedmiotem są nieruchomości znajdujące się w zasobach Gminy 

Miasta Łowicza.  

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

UCHWAŁĘ LXXXVII/609/2024 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej odcinka ul. Czajki 

na terenie Gminy Miasto Łowicz – przedstawił Pan Paweł Gawroński Naczelnik Wydziału 

Spraw Komunalnych. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radny Krzysztof Janicki, Radny Robert Wójcik, Pan Paweł 

Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych, Pan Krzysztof Jan Kaliński Burmistrz 

Miasta. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny 

Michał Terenowicz. (opinia pozytywna). 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi 

gminnej odcinka ul. Czajki na terenie Gminy Miasto Łowicz. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

UCHWAŁĘ LXXXVII/610/2024 

 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Łowicza na rok 2024 – 

przedstawił Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta.  

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radna Zofia Wielemborek i Radny Jakub Wolski. 

 

Radny Robert Wójcik w imieniu Klubu Radnych „Łowickie.pl” złożył wniosek do projektu 

Uchwały nr LXXXVII/   /2024 z dnia 29 lutego 2024 roku w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Miasta Łowicza na rok 2024 – „Zwracamy się z uprzejmą prośba o przeniesienie 

środków finansowych w kwocie 145 000 zł z działu „Pomoc społeczna” w rozdziale „Pozostała 

działalność” w ramach grupy „inwestycje i zakupy inwestycyjne (dotyczy zadania Utworzenie 

i wyposażenie Klubu Senior+ w Łowiczu) na usługi opiekuńcze”.  

 

W dalszej dyskusji wzięli udział: Rady Jakub Wolski, Radny Robert Wójcik, Pan Krzysztof Jan 

Kaliński Burmistrz Miasta, Radny Michał Zieliński, Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek 

Wiśniewski. 

 

Radny Michał Zieliński złożył ustny wniosek o zamknięcie dyskusji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie wniosku o zamknięcie dyskusji.  

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „przeciw”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „przeciw”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „przeciw”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „przeciw”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „przeciw”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „przeciw”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „przeciw”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „przeciw”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „przeciw”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „przeciw”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „przeciw”. 
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17. Radny Jakub Wolski głosował „przeciw”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „przeciw”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „przeciw”. 

6 „za”, 15 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska odrzuciła 

wniosek o zamknięcie dyskusji. 

 

W dalszej dyskusji wzięli udział: Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski, Radny 

Robert Wójcik, Radny Jakub Wolski, Pan Krzysztof Jan Kaliński Burmistrz Miasta, Radny 

Michał Zieliński, Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta, Radna Zofia Kroc, Radna Zofia 

Wielemborek. 

 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Lech 

Aniszewski (opinia pozytywna). 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski ponownie przeczytał wniosek złożony 

przez Radnego Robert Wójcika w imieniu Klubu Radnych „Łowickie.pl” i zwrócił się do Pana 

Krzysztofa Jana Kalińskiego Burmistrza Miasta z prośbą o podjęcie decyzji w sprawie jego 

uwzględnienia bądź odrzucenia.  

 

Pan Krzysztof Jan Kaliński Burmistrz Miasta powiedział, że „jest to wniosek 

do rozważenia, na pewno nie dzisiaj. Ewentualnie na przyszłą czy powiedzmy jeszcze 

kwietniową sesję. Są potrzeby ogromne, chociażby te podwyżki dla nauczycieli i inne. 

Ja pamiętam o obietnicy, którą złożyłem. Złożyłem ją za siebie i za przyszłego Burmistrza, 

w związku z możliwością aneksu. Na razie te środki na usługi opiekuńcze są. One jak Państwo 

słyszeliście w ubiegłym roku nie zostały w pełni wykorzystane, także jest czas nawet na decyzję 

w październiku”.  

 

W dalszej dyskusji wzięli udział: Radny Robert Wójcik, Radna Zofia Wielemborek, 

Pan Krzysztof Jan Kaliński Burmistrz Miasta Łowicza, Pani Urszula Markowicz, Dyrektor 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski, 

Radny Dariusz Dzik, Radna Zofia Kroc, Radny Lech Aniszewski, Radny Jakub Wolski, Radny 

Michał Zieliński, Radny Krzysztof Olko, Radny Józef Szczepanik, Pan Arkadiusz Podsędek 

Skarbnik Miasta, Radny Michał Trzoska. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Miasta Łowicza na rok 2024. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 
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2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

UCHWAŁĘ LXXXVII/611/2024 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXXIV/295/2021 Rady Miejskiej w Łowiczu 

z dnia 29 kwietnia 2021 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Miasta Łowicza 

na lata 2021-2025 – przedstawiła Pani Urszula Markowicz, Dyrektor Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni nie zgłosili pytań, uwag. 

 

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Leszek 

Plichta (opinia pozytywna). 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXXIV/295/2021 

Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia 29 kwietnia 2021 r. w sprawie przyjęcia Gminnego 
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Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy 

w Rodzinie dla Miasta Łowicza na lata 2021-2025. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

UCHWAŁĘ LXXXVII/612/2024 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuńcze, w tym za usługi sąsiedzkie oraz specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia 

od opłat jak również trybu ich pobierania – przedstawiła Pani Urszula Markowicz, Dyrektor 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni nie zgłosili pytań, uwag. 

 

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Leszek 

Plichta (opinia pozytywna). 

(stanowi załącznik) 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, w tym za usługi sąsiedzkie 

oraz specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat jak również trybu ich pobierania. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

UCHWAŁĘ LXXXVII/613/2024 

 

Ad. 11 

Sprawozdania z działalności stałych Komisji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

(stanowią załącznik) 

 

Radni nie zgłosili pytań, uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska przyjęła 

sprawozdania z działalności stałych Komisji Rady Miejskiej w Łowiczu. 
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Ad. 12 

Interpelacje i zapytania  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski poinformował, że odpowiedzi 

na interpelacje i zapytania zostały udzielone. 

 

Radny Robert Wójcik złożył interpelację w imieniu Klubu Radnych „Łowickie.pl” 

w sprawie podjęcia działań związanych z dodatkowym i właściwym oznaczeniem zakrętu 

na ul. Katarzynów – przed przejazdem kolejowym. 

(stanowi załącznik) 

 

Radna Zofia Kroc złożyła interpelację w sprawie rozważenia możliwości wykonania 

i montażu tablicy: „Zasłużony dla Miasta Łowicza” na nagrobku śp. Władysława Wojdy. 

(stanowi załącznik) 

 

Ad. 13 

Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radna Zofia Kroc, Radny Michał Trzoska, Radny Robert Wójcik, 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tadeusz Żaczek, Radna Zofia Wielemborek, Radny 

Dariusz Dzik, Pan Krzysztof Jan Kaliński Burmistrz Miasta Łowicza. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada przyjęła Informację 

Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

 

Ad. 14 

Sprawy różne.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski poinformował, że do Rady Miejskiej 

wpłynęły następujące pisma: 

− od Burmistrza Miasta Łowicza sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli poczatkujących, mianowanych i dyplomowanych w 2023 roku w szkołach 

i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Miasto Łowicz; 

− pismo w sprawie zajęcia pasa drogowego przez samochód przy ul. Wełnianej; 

− pismo z Parafii Chrystusa Dobrego Pasterza w Łowiczu w sprawie zagwarantowania 

miejsc grzebalnych dla południowej części miasta Łowicza i otaczających wsi; 

− pismo z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi w sprawie oświadczeń majątkowych 

składanych do Wojewody Łódzkiego na zakończenie kadencji 2018 – 2023; 

− pismo wyrażające sprzeciw wobec umiejscowienia przy ul. Tuszewskiej stacji bazowej pod 

telefonię komórkową; 

− pismo w sprawie ograniczenia ruchu dla pojazdów powyżej 2,5 tony oraz niewyrażenia 

zgody na uruchamianie „ogródków piwnych” przy ul. Krakowskiej; 
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− pismo  z Urzędu Cywilnej i Demokratycznej Kontroli; 

− pismo Zarządu Osiedla Stare Miasto w sprawie usytuowania dwóch przystanków 

w pobliżu skrzyżowania ul. Napoleońskiej z ul. Generała Klickiego; 

− pismo w sprawie utwardzenia drogi przy ul. Poznańskiej; 

− pismo z Ochotniczej Straży Pożarnej w Łowiczu w sprawie udzielenie celowego 

dofinansowania w kwocie 200 000 zł na kontynuację prac związanych z trwającą 

termomodernizacją budynku OSP w Łowiczu; 

− informacja z Komendy Powiatowej Policji w Łowiczu o stanie bezpieczeństwa i porządku 

publicznego na terenie Miasta Łowicza i Powiatu Łowickiego w 2023 roku (informacja 

będzie omawiana w maju przez nową Radę Miejską); 

− sprawozdanie z wykorzystania dotacji celowych z zakresu wspierania rozwoju sportu przez 

Gminę Miasto Łowicz w 2023 roku; 

− skarga na działanie Burmistrza Miasta Łowicza m. in. na przewlekłość załatwiania sprawy 

(Przewodniczący Rady Miejskiej przekazał skargę do rozpatrzenia do Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji); 

− skarga mieszkańców ul. Grabowej na działanie Burmistrza Miasta Łowicza 

(Przewodniczący Rady Miejskiej przekazał skargę do rozpatrzenia do Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji). 

(stanowią załączniki) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski poinformował o następujących 

sprawach: 

− kadencja obecnej Rady Miejskiej trwa do 30 kwietnia 2024 r.; 

− do 30 kwietnia 2024 r. Radni mają obowiązek złożyć oświadczenia majątkowe za rok 

2023; 

− na dzień 27 marca 2024 r. (w dniu sesji) planowane jest wykonanie pamiątkowego 

zdjęcia Rady; 

− o konieczności zgłaszania się Radnych do pocztu sztandarowego na 8 marca 2024 r. – 

rocznica akcji „Uwolnić Cyfrę”. 

 

Pan Krzysztof Jan Kaliński Burmistrz Miasta poinformował o uroczystościach 

zaplanowanych w dniach 1 marca 2024 r. – Dzień Żołnierzy Niezłomnych oraz 21 marca 

2024 r. godz. 10:00 – odsłonięcie Macewy Pamięci przy ul. Podrzecznej 18.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski zaapelował, aby 21 marca 2024 r. 

również pojawił się miejski sztandar. Poinformował również, że 3 marca 2024 r. odbędzie się 

w Łowiczu bieg Tropem Wilczym.  

 

W sprawach różnych głos zabrali: Radny Paweł Pięta, Radny Robert Wójcik, Radna Zofia 

Kroc, Radny Dariusz Dzik, Radna Zofia Wielemborek, Pan Krzysztof Jan Kaliński Burmistrz 

Miasta Łowicza, Pani Agnieszka Sznicer Sekretarz Miasta, Radny Michał Terenowicz, Pan 

Bogdan Suchanek Dyrektor Miejskiego Zakładu Komunikacji w Łowiczu, Radny Krzysztof 

Janicki. 
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Poruszone zostały tematy dotyczące: dofinansowania prac związanych z trwającą 

termomodernizacją budynku OSP w Łowiczu, zmian w przepisach w związku, z którymi 

na pętlach autobusowych powinny zostać zbudowane zaplecza socjalne, lokalu dla Zarządu 

Osiedla Korabka, zwrotu dotacji nieprawidłowo wydanej przez Klub Księżak, wątpliwości 

prawnych w związku z wyborami do Zarządów Osiedli, pozytywnej odpowiedzi na interpelację 

w sprawie zamontowania lustra na ul. Napoleońskiej, działań naprawczych na ul. Sikorskiego, 

konieczności przeglądu ławek i koszy na śmieci w mieście oraz odświeżenia biblioteczek 

plenerowych w parkach, przejrzenia tablic z nazwami ulic, podziękowania za interwencję 

polegającą na usunięciu naczepy ze „ślepego” fragmentu ul. Łęczyckiej, wyrwanego znaku 

na ul. Kaliskiej. 

 

Ad. 15 

Następna Sesja Rady Miejskiej planowana jest w dniu 27 marca 2024 r. (środa) 

o godz. 10:00. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski – poinformował o planowanych 

posiedzeniach komisji: 

Komisja Rewizyjna – 11 marca 2024, godz. 10:00; 

Komisja Społeczna – 18 marca 2024 r. godz. 14:00; 

Komisja Mieszkaniowa i Socjalna – 19 marca 2024 r. godz. 14:00; 

Komisja Gospodarcza i Rozwoju Miasta – 20 marca 2024 r. godz. 15.00;  

Komisji Budżetu i Finansów – 21 marca 2024 r. godz. 15.00. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Józef Szczepanik poinformował, 

że posiedzenie Komisji odbędzie się  zaraz po zakończeniu sesji i poprosił członków Komisji 

o pozostanie na sali.  

 

Ad. 16 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski podziękował za dyskusję i udział 

w obradach. 

Na tym zakończono obrady LXXXVII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

Protokołowała 

 

Katarzyna Jóźwiak 

Inspektor 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Łowiczu: 

 

Jacek Wiśniewski 

 


